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BESTUUR 
In 2023 waren er de nodige bestuurswisselingen. Hein Wolff, secretaris, moest om 

gezondheidsredenen stoppen met zijn bestuursactiviteiten. Gelukkig was ons bestuurslid 

Paul Hoogers bereid om die functie in te vullen. In november hebben we afscheid genomen 

van onze vicevoorzitter Co Oudshoorn, die jarenlang een belangrijke functie binnen het 

bestuur had en betrokken was bij het organiseren van vele activiteiten en vergaderingen. 

Het bestuur werd weer op sterkte gebracht door de benoeming van Marjolein en Greet 

Stappers, die de portefeuilles PR, communicatie en monumenten voor hun rekening nemen. 

Een jubileumcommissie werd ingesteld om het 40-jarig bestaan van onze vereniging in 2024 

voor te bereiden. 

Het bestuur heeft in 2023 negen keer vergaderd. 

De twee Algemene Ledenvergaderingen zijn gehouden op 2 mei en 16 november. Na afloop 

van die vergaderingen waren er lezingen over het Oranjemuseum in Buren door Jan 

Hogendoorn en over De Ronde Venen en de vertoning van de show Rondje Rond de Venen 

door Henk Butink. 

De vereniging had op 31 december 2023 1342 betalende leden. 

EVENEMENTEN 
Naast de lezingen na afloop van de Algemene Ledenvergaderingen was er een excursie naar 

Buren, waar ook het Oranjemuseum is, met een rondleiding door Jan Hogendoorn. Verder 

werden er op 11 februari en 25 mei filmavonden in Vinkeveen georganiseerd, die zeer druk 

werden bezocht 

PROOSDIJKRONIEK 
Ons kwartaalblad kende in 2023 naast de gebruikelijke vier edities (maart, juni, september 

en december) in september een extra bijlage “Bezet en Verzet”, verzorgd door Peter van 

Golen. Een zeer gewaardeerde publicatie, wat wel bleek uit de extra vraag die er naar dit 

boekje ontstond. De reguliere oplage van de Proosdijkroniek telde 1450 stuks, de extra 

bijlage 1500. De kwartaalbijeenkomsten van een groep vaste medewerkers aan ons 

magazine is een gezellige, maar zeker ook zinvolle bijeenkomst, waarbij de inhoud van het 

laatst uitgebrachte en van de nog komende nummers besproken wordt. Het is plezierig om 

te kunnen vaststellen dat deze groep schrijvers zich elke keer inspant om een volwaardig 

historisch blad te produceren. Deze zeer gewaardeerde groep kent overigens ook een niet 

onbelangrijk aantal wat minder frequent of soms slechts eenmalig meewerkende scribenten. 

Dit alles maakt ons blad tot een fraai en, als we de reacties juist inschatten, alom 

gewaardeerd geheel. 

De digitale nieuwsbrief, die vanuit onze redactie maandelijks naar ruim 1400 adressen wordt 

verzonden, is een waardevolle, meer op de actualiteit en de activiteiten gerichte aanvulling 



 

van ons kwartaalblad. Dit alles als supplementaire leesstof naast de geleverde informatie via 

onze eigen website ‘proosdijlanden.nl’ (eveneens een niet te onderschatten bron van 

informatie met historische wetenswaardigheden en vooral ook een uitgebreide beeldbank). 

  

WERKGROEP GENEALOGIE 
Met twee vergaderingen en vier Helpdeskmiddagen hebben wij 2023 af kunnen sluiten. Het 

bezoek was wisselend, maar de reacties voldoende om de Helpdeskmiddagen een vervolg te  

geven in 2024. Onze werkgroep bestaande uit Peter van Golen, Gerard Meulemans, Hans 

Snaterse, Ab Visser, Chris Woerden, Henny Dekker en Stef Veerhuis (coördinator). De 

werkgroep moest helaas afscheid nemen van de plotseling overleden Martien van Balgooi. 

We konden echter ook drie nieuwe leden verwelkomen; Pleun van Golen (terug van 

weggeweest), Peter Bode en Roger Dancy. Tevredenheid was er na het succesvol afronden 

van het "Van Walraven" project.  Het digitaliseren van oude genealogiebestanden is door 

Peter van Golen nieuw leven in geblazen. Dit verloopt, mede door de onderlinge 

communicatie, succesvol. 

Om onze genealogiehobby onder de aandacht te brengen en te houden is besloten om met 

passende artikelen in de Proosdijkroniek extra informatie over genealogie en 

stamboomonderzoek te geven. Tot besluit hebben wij onderling afgesproken om onze 

bijeenkomsten, zo die gepland worden, op een derde woensdagmiddag van de maand te 

continueren.   

WERKGROEP ARCHEOLOGIE 
Elke veertien dagen, de grote vakantie uitgezonderd, kwamen de leden van de werkgroep 

bijeen. Tijdens de eerste bijeenkomsten in 2023 ruimde de werkgroep het archeologisch 

materiaal op dat in Vinkeveen was gebruikt bij de tentoonstelling over 1672. 

Medio februari besloten wij om ons te richten op het uitzoeken en beschrijven van 

materialen die in 2024 geplaatst zouden kunnen worden in de door de gemeente aan ons 

beschikbaar gestelde vitrine in het raadhuis. 

In de werkgroep is daarna afgesproken dat we starten met de uitwerking van de volgende 

groepen bodemvondsten: majolica, faience, tegels, kleine metalen voorwerpen en stenen 

kruiken. De werkgroep verwacht dat we eind 2024 de vitrine kunnen vullen. 

WERKGROEP BEELDBANK 
Het belangrijkste is dat we Nico van Kreuningen bereid hebben gevonden om deel te nemen 

aan de werkgroep. Naast veel ervaring met “oude foto’s” brengt hij ook de nodige expertise 

binnen op het gebied van films.  

In de beeldbank worden regelmatig nieuwe foto’s van Vinkeveen geplaatst, afkomstig uit het 

“digitale schoenendoos project”. Een project van jaren geleden waarbij er zo’n 1000 digitale 

foto’s over Vinkeveen zijn verzameld.  

Ook is gestart met het scannen van foto’s uit het fysieke fotoarchief. Er is gestart met het 

album uit Mijdrecht. Ook deze foto’s worden met enige regelmaat toegevoegd aan de 

beeldbank. Daarbij leggen we de foto’s voor aan wat oudere Mijdrechtenaren, om op die 

http://proosdijlanden.nl/


 

wijze wat meer over de foto’s te kunnen zeggen. 

Tot slot zien we ook dat meer bezoekers reacties achterlaten met waardevolle aanvullingen. 

En we krijgen met enige regelmaat vragen om foto’s beschikbaar te stellen voor niet 

commercieel gebruik, respectievelijk voor te publiceren artikelen. 

 

WERKGROEP MONUMENTEN 

Door het vertrek van ons bestuurslid dat monumenten in haar portefeuille had en de 

personeelswisselingen bij de gemeente is er weinig contact geweest met de gemeente over 

monumenten. Inmiddels zijn Marjolein en Greet Stappers als bestuurslid benoemd. Zij 

hebben nu de portefeuille monumenten in beheer. Ook is er bij de gemeente weer iemand 

voor dat taakveld aangenomen, waardoor de aandacht voor de lokale monumenten een 

opwaardering kan krijgen. 

WERKGROEP DOCUMENTATIE 
Er is tijd besteed aan het inventariseren en digitaliseren van geschonken materiaal, aan ons 

fotobestand, aan oude krantenartikelen en aan het beantwoorden van vragen van derden. 

We hebben 43 verzoeken om informatie gehad. In de meeste gevallen konden we hierin 

voorzien, hetzij rechtstreeks via de eigen documentatie of via externe deskundigen. 

Ons documentatiebestand in Axiell Collections is weer aangevuld en naar de laatste stand op 

onze website gezet. 

De kleine vitrine in onze oudheidkamer werd opnieuw door Mies Visser ingericht met eigen 

documentatiemateriaal over het onderwerp “Zang- en Muziekverenigingen” 

Helaas is ons pas toegetreden werkgroeplid Martien van Balgooi overleden. De werkgroep 

documentatie bestaat nu uit zeven leden, verdeeld over twee groepjes op maandagmiddag 

en woensdagmorgen. 

 


